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緣起簡介．BACKGROUND 
人口販運不僅危害基本人權，亦是侵害自由的嚴重犯罪行為，具有跨國境及有組織性的性質，聯合

國的人口販運問題報告顯示，全球人口販運案件有 80%具有跨國境特色，雙邊及多邊（區域性或

全球性）國際交流合作，係不可或缺之防制策略，內政部(移民署)為強化與各國合作關係，精進我

國防制人口販運工作，每年邀請國內外政府官員及非政府組織等民間團體人員齊聚一堂，辦理防制

人口販運國際研討會（以下簡稱研討會），共同探討防制人口販運相關議題。 

現代化奴役行為等於是人口販運的代名詞，為因應新興的人口販運議題及從探討防制的策略作為， 

2025 年研討會規劃主題包含「 全球及亞洲區域人口販運趨勢及挑戰」、「 易遭勞動剝削脆弱群體

之販運網絡及結構防制方法」、 「 人口販運被害人保護及倡議」及 「 運用創新科技工具防制人口販

運」等議題。 

Human trafficking not only endangers fundamental human rights but is also a severe crime 

that infringes upon individual freedom. It is characterized by its transnational and organized 

nature. According to the United Nations report on human trafficking, 80% of global human 

trafficking cases involve cross-border elements. Bilateral and multilateral (regional or global) 

international exchange and cooperation are an indispensable strategy for combating this 

issue. To strengthen cooperative relationships with other countries and enhance Taiwan's 

anti-trafficking efforts, the National Immigration Agency (NIA) of the Ministry of the Interior 

annually invites domestic and international government officials and personnel from non-

governmental organizations to the International Conference on Strategies for Combating 

Human Trafficking (hereinafter referred to as the Conference) to jointly discuss related topics 

on trafficking prevention. 

Modern slavery is essentially synonymous with human trafficking. To address emerging 

human trafficking issues and explore prevention strategies, the 2025 Conference themes will 

include: "Trends and Challenges of Human Trafficking Globally and in Asia", "Methods to 

Prevent Trafficking Networks and Structures for Vulnerable Communities under Labor 

Exploitation", "Human Trafficking Victim Protection and Advocacy", and "Using Innovative 

Technology Tools to Prevent Human Trafficking". 
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議程．AGENDA 
8 月 28 日【星期四】Thursday, August 28, 2025 

場地：財團法人張榮發基金會國際會議中心 8 樓之 801 會議廳 

Venue: Room 801, 8th floor, Chang Yung-fa Foundation 

時間 議程 

08:30-09:00 報  到 Registration 

議題三：人口販運被害人保護及倡議 

Topic 3: Human Trafficking Victim Protection and Advocacy 

主持人：臺灣高等檢察署主任檢察官侯千姬 

Moderator: Chien-Chi Ho, Head Prosecutor, Taiwan High Prosecutors Office 

09:00-09:30 

（30 分鐘） 

人口販運被害人賦權及倡議 

Looking Beyond the Shatter Pieces: Empowering Victims of Trafficking and 
Advocacy 

主講人：馬來西亞之全球牧羊人協會執行董事 Brittocia Franklin 

Speaker: Brittocia Franklin, Executive Director, Global Shepherd, Malaysia 

09:30-10:00 

（30 分鐘） 

律師對於保護被害人免遭國際人口販運之協助 

The Protection of Victims under International Law against International 
Human Trafficking from the Perspective of Lawyers 

主講人：韓國 ClassHankyul 律師事務所合夥人申基訓 

Speaker: Ghi-hun Shin, Attorney at Law, ClassHankyul, Republic of Korea 

10:00-10:30 

（30 分鐘） 

刑事訴訟期間對被害人的支持和保護 

Support and Protection of Victims during Criminal Proceedings 

主講人：東協（越南）-澳洲打擊人口販運合作計畫（ASEAN-ACT）專案經理鄧氏
幸 

Speaker: Hanh Dang, Country Manager (Vietnam), ASEAN-Australia Counter 
Trafficking (ASEAN-ACT) 

10:30-10:50 

（20 分鐘） 
茶  敘  Coffee Break and Refreshments 

10:50-12:00 

（70 分鐘） 

與談人：（各 10 分鐘） 

Panelists: (10 minutes each) 

臺灣展翅協會秘書長陳逸玲 

Yiling Chen, Secretary General of ECPAT Taiwan, Taiwan 
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時間 議程 

加拿大安大略省多倫多約克區警局調查服務部門主管-警司 Jim Killby 

Jim Killby Superintendent, Chief of Investigative Services, York Regional 
Police, Toronto, Ontario, Canada 

美國洛杉磯郡警察局偵緝處指揮官 Richard Ruiz 

Richard Ruiz, Commander, Detective Division, Los Angeles County Sheriff's 
Department (LASD), USA 

雙向交流（40 分鐘，主講人、與談人及主持人均參與） 

Panel Discussion (40 minutes): Speakers, panelists and moderators all 
participate 
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議事規則 
 

項目 進行方式 

專題演講 

每場演講時間依議程進行 

結束前5分鐘第一次舉牌提醒 

時間終了舉牌提醒 

雙向交流 

開放與會來賓提問與討論 

與會來賓提問均須先舉手 

經主席同意後，取得發言權 

 

 

RULES OF PROCEDURE 
 

 

ITEM DESCRIPTION 

Session 

Duration of each lecture depends on the agenda. When 

there are 5 minutes left, we will hold a sign to notify you 

of the remaining time. When time’s up, we will hold 

the sign to notify you. 

Open Discussion 
To give an inquiry, please raise your hand before 

remark. 
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議題三．SESSION 3 

 

 

人口販運被害人保護及倡議 

Human Trafficking Victim Protection and 

Advocacy 
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侯千姬 

臺灣高等檢察署 主任檢察官 

學歷 

• 國立臺灣大學法律系畢業 

工作經驗 

• 臺灣高等檢察署檢察官 

• 法務部行政執行署臺北分署分署長 

• 法務部司法官訓練所（現為法務部司法官學院）教務組長 

• 臺灣士林地方檢察署主任檢察官 

• 臺灣新竹地方檢察署主任檢察官 

• 臺灣臺北地方檢察署檢察官 

• 臺灣士林地方檢察署檢察官 
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Chien-Chi Ho 

Head Prosecutor, Taiwan High Prosecutors Office 

EDUCATION 

• LL.B., National Taiwan University 

 

EXPERIENCE 

• Prosecutor, Taiwan High Prosecutors Office 

• Director, Taipei Branch, Administrative Enforcement Agency, Ministry of Justice 

• Chief of Academic Affairs Section, Judges and Prosecutors Training Institute (now 
Academy for the Judiciary), Ministry of Justice 

• Chief Prosecutor, Shilin District Prosecutors Office, Taiwan 

• Chief Prosecutor, Hsinchu District Prosecutors Office, Taiwan 

• Prosecutor, Taipei District Prosecutors Office, Taiwan 

• Prosecutor, Shilin District Prosecutors Office, Taiwan  
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Brittocia Franklin 

馬來西亞之全球牧羊人協會執行董事 

簡歷 

一位敬業的發展實務工作者，也是經驗豐富的人道主義專家，在保護工作領域擁有超過 30 年的資

歷，特別關注遭受暴力的婦女與兒童倖存者。她目前領導一個公民社會組織，致力於捍衛邊緣化社

群的權利、引領以實證為基礎的倡議來影響政策變革，並設計具影響力、以權利為本的計畫 ，以推

動有意義的改變。 

憑藉其在政策制定、利害關係人參與及專案管理方面的深厚背景，她曾與聯合國機構、在地與國際

非政府組織及政府單位合作，透過以實證為基礎的倡議來強化服務的提供。作為「創傷知情照護」

的熱情倡導者，她堅信應將創傷知情的實務方法，整合到對暴力倖存者（尤其是人口販運受害者及

其他弱勢社群）的保護與支持工作中。 

她為包括移民和難民在內的高風險群體，開創了許多以社區為基礎的發展計畫。她的貢獻涵蓋了起

草操作指南、撰寫報告、編寫培訓手冊，以及出版關於兒童保護和倖存者照護的童書。她始終堅定

地致力於為弱勢社群，推動具深遠影響且以權利為本的介入措施。 
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Brittocia Franklin 

Executive Director, Global Shepherd, Malaysia 

PROFILE 

A dedicated development practitioner and seasoned humanitarian professional with over 30 

years of experience in protection work, particularly focused on women and child survivors of 

violence. She currently leads a civil society organization that champions the rights of 

marginalized communities, spearheads evidence-based advocacy to influence policy 

change, and designs impactful, rights-based programs to drive meaningful change. 

With a strong background in policy development, stakeholder engagement, and program 

management, she has worked in and collaborated with UN agencies, local and international 

NGOs, and government bodies to strengthen service delivery through evidence-based 

advocacy. A passionate advocate for trauma-informed care, she firmly believes in integrating 

trauma-informed practices into the protection and support of survivors of violence 

particularly those affected by human trafficking and other vulnerable communities. 

She has pioneered numerous community-based development initiatives for at-risk 

populations, including migrants and refugees. Her contributions span drafting operational 

guidelines, authoring reports, training manuals, and children's books on child protection and 

survivor care. She remains deeply committed to advancing impactful, rights-based 

interventions for vulnerable communities. 
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申基訓 

韓國 ClassHankyul 律師事務所合夥人 

經歷 

申基勳先生是 ClassHankyul 律師事務所的合夥人。他過去曾任青瓦臺法務官與韓國國防部訴訟

課長，專責處理各類公共契約爭議及國家訴訟案件。 

他也曾任職於韓國國防部，擔任契約審議委員會委員、申訴審議委員會首席委員、國家賠償審議委

員會委員，以及行政審判委員會委員。 

目前，申先生亦活躍於多個外部委員會，擔任韓國國立圖書館與韓國就業資訊院的「個人資訊資料

結合審查委員會」委員、LG CNS「個人資訊審查委員會」委員，以及韓國國防大學「懲戒審議委

員會」委員。 

基於上述豐富經驗，他已在《法律新聞》(The Law Times) 等刊物上，發表多篇關於公共採購與國

家契約的專業文章。 
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Ghi-hun Shin 

Attorney at Law, ClassHankyul, Republic of Korea 

PROFILE 

Mr. Ghihun Shin is a partner at ClassHankyul. Mr. Shin was in overall charge of various public 

contract disputes and state lawsuits while serving as the Legal Affairs Officer of the Blue 

House and the Head of the Litigation Department of the Ministry of National Defense. He 

served as a member of the Contract Deliberation Committee of the Ministry of National 

Defense, the Chief Commissioner of the Appeals Committee of the Ministry of National 

Defense, a member of the National Reparation Deliberation Committee of the Ministry of 

National Defense, and a member of the Administrative Appeal Committee of the Ministry of 

National Defense. Currently, he is conducting various activities as a member of the Personal 

Information Data Combination Review Committee of the National Library of Korea, a 

member of the Personal Information Data Combination Review Committee of Korea 

Employment Information Service, a member of the Personal Information Review Committee 

of LG CNS, and a member of the Disciplinary Review Committee of Korea National Defense 

University. Based on the above experience, he has published a number of articles related to 

public procurement contracts and state contracts in The Law Times, etc. 

35



 
 
 

36



 
 
 

37



 
 
 

38



 
 
 

39



 
 
 

40



 
 
 

41



 
 
 

42



 
 
 

43



 
 
 

44



 
 
 

45



 
 
 

46



 
 
 

47



 
 
 

48



 
 
 

49



 
 
 

50



 
 
 

51



 
 
 

52



 
 
 

53



 
 
 

 
 

54



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

55



鄧氏幸 

東協（越南）-澳洲打擊人口販運合作計畫

（ASEAN-ACT）專案經理 

簡歷 

鄧氏幸女士是「東協—澳洲防制人口販運計畫」(ASEAN-ACT) 的駐越南國家經理，辦公室位於河

內。她在國際發展領域擁有 28 年的豐富經驗，曾與各大國際組織及聯合國機構密切合作。其中，

她有超過 23 年的時間專注於防制人口販運、受害者支持與保護、勞工與移民議題，以及婦女賦權

等領域。 

在 ASEAN-ACT 計畫中，鄧女士主要負責為越南的相關單位及區域計畫管理團隊，提供策略方向

與技術指導。她在計畫的設計與執行上扮演關鍵角色，透過強化刑事司法與受害者支持機構的能力，

確保計畫內容完全契合越南的國家戰略與發展重點。 

她曾受邀在數百場國內、區域及國際級的活動中，擔任培訓講師、議程引導員及主題演講人，這些

活動包括各類以防制人口販運為核心的培訓、工作坊與研討會。 

在學術方面，鄧氏幸女士擁有雙學士學位，分別是越南國家大學的英語學位，以及河內對外貿易大

學的對外經濟學位；此後，她亦取得了美國南哥倫比亞大學的人力資源管理碩士學位。 
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Hanh Dang 

Country Manager (Vietnam), ASEAN-Australia Counter Trafficking (ASEAN-ACT) 

PROFILE 

Ms. Hanh Dang serves as the Country Manager for the ASEAN Australia Counter Trafficking 
Program (ASEAN-ACT) in Vietnam, based in Hanoi. 

With 28 years of experience in the development sector, she has worked extensively with 
international organizations and United Nations agencies. For over 23 years, she has 
specialized in combating human trafficking, providing victim support and protection, 
addressing labor and migration issues, and promoting women’s empowerment. 

Within the ASEAN-ACT framework in Vietnam, Ms. Dang provides strategic direction and 
technical guidance to national stakeholders and regional program management. She plays 
a key role in designing and implementing program activities that strengthen the capacity of 
criminal justice and victim support agencies, aligning with Vietnam’s national strategies 
and priorities. 

She has served as a trainer, facilitator, and keynote speaker at hundreds of national, regional, 
and international events, including trainings, workshops, and conferences focused on 
countering human trafficking. 

Ms. Dang holds two bachelor’s degrees—one in English from the Vietnam National 
University and another in Foreign Economics from the Hanoi Foreign Trade University. She 
also earned a master’s degree in Human Resources Management from Southern Columbia 
University in the United States. 
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陳逸玲 

臺灣展翅協會秘書長 

學歷 

• 陽明大學衛生福利研究所 

 

重要經歷 

• 行政院兒童及少年福利與權益推動小組委員（2018 年至今） 

• 衛生福利部兒童及少年性剝削防制諮詢會委員（2017 年至今） 

• 新北市兒童及少年福利政策諮詢委員會委員（2019 年至今） 

• 屏東縣兒童及少年性剝削防制諮詢會委員（2021 年至今） 

• 台北市性別平等委員會委員（2025 年起） 

• 台中市性別平等教育委員會委員（2021 年至今） 
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Yiling Chen 

Secretary General of ECPAT Taiwan, Taiwan 

EDUCATION   

• MS, Institute of Health and Welfare Policy, National Yang-Ming University   

 

ADVISORY ROLES   

• Member of Child and Youth Welfare and Rights Promotion Group, Executive Yuan   

• Advisory Committee Member of Children and Adolescents Sexual Exploitation 
Prevention, Ministry of Health and Welfare  

• Advisory Committee Member of Children and Adolescents Welfare Policy, New Taipei 
City  

• Advisory Committee Member of Children and Adolescents Sexual Exploitation 
Prevention, Pingtung County 

• Member of Gender Equality Committee, Taipei City 

• Member of Gender Equality Education Committee, Taichung City 
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Jim Killby 

加拿大安大略省多倫多約克區警局調查服務部門主管-

警司 

簡歷 

我自 1988 年 7 月起服務於約克區警察局 (York Regional Police)，現任警司 (Superintendent)。 

我的警務生涯始於基層制服警員，10 年期間曾服務於 3 個分局，負責一般警勤任務。1998 年，我
調任刑事調查處，偵辦各類人身侵害與財產犯罪案件。2001 年，我轉調至性侵害偵查組，專責處
理各式性侵案件，其中經手的案件多為陌生人犯案，犯嫌包含連續犯與經裁定的「危險犯」
(Dangerous Offender)；部分案件的被害人亦身兼人口販運受害者。 

在性侵害偵查組服務期間，我同時擔任性犯罪者登記系統 (Sex Offender Registry) 的主管，負責
協調並列管轄區內所有登記在案的性犯罪者。我建立了相關政策與標準作業流程，以對轄區內的性
犯罪者進行有效控管。 

2005 年，我晉升為偵探 (Detective) ，並受命組建一個專責監管暴力犯罪者的單位。為此，我創設
了「高風險犯罪者小組」(High-Risk Offender Unit) ，專責應對聯邦假釋犯、高風險的省級假釋犯，
以及所有經定罪的性犯罪者。同時，我主導開發了「犯罪者管理追蹤系統」(Offender Management 
Tracking System)，用以監控並追蹤這些犯罪者的動向。該單位也積極鎖定並打擊為牟利而剝削、
性侵及販運女性的犯罪者。 

2013 年，我晉升為偵緝警長 (Detective Sergeant)，主管第四分局刑事調查科，並於 2014 年 7
月調任凶殺與失蹤人口組擔任單位主管。2019 年，我晉升為督察 (Inspector) ，調至重大暨組織犯
罪處，負責督導重大刑案專案及傳統組織犯罪案件的偵辦。2021 年，我調任第一分局擔任分局長，
直到晉升為警司 (Superintendent)。晉升後，我先後服務於社區服務科，而後調至現職的偵查服
務處，負責統籌所有重大刑案的調查工作。 

我現為安大略省凶案調查員協會 (OACP) 主席，同時也是約克區受害者服務機構的董事會成員。 
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Jim Killby 

Superintendent, Chief of Investigative Services, York Regional Police, Toronto, 

Ontario, Canada 

PROFILE 

I have been a member of York Regional Police Since July of 1988 and I currently hold the rank 
of Superintendent.   
I began my policing career as a uniform officer working within 3 of our police districts over 
the course of ten years, performing general police duties.  
In 1998 I transferred to our Criminal Investigative Branch where I performed the investigative 
function, which included crimes against person and property crime.   
In 2001 I transferred to our Sexual Assault Bureau, where I investigated Sexual Assaults of 
various nature against victims. All of my cases involved offences where the accused was 
unknown and a stranger to the victim at the time of the offence.  These included serial 
offenders and violent offenders who received Dangerous Offender status. Some of these 
victims were also victims of Human Trafficking.   
During my time in the Sexual Assault Bureau, I became the Sex Offender Registry supervisor, 
and was responsible for the coordination of all registrations of registered sex offenders in 
our region. I developed policy and procedures to effectively manage all registered sex 
offenders, living in our region.   
In 2005, I was promoted to Detective and I was tasked with developing a unit that managed 
all violent offenders. I created the High-Risk Offender Unit, that dealt with Federal Parolees, 
High Risk Provincial Parolees and all convicted sex offenders. I also developed a software 
program that managed offenders and tracked their whereabouts, Offender Management 
Tracking System. During this time, we aggressively managed all offenders that exploited 
women for profit, sexually offended against them and trafficked them to other persons.   
In 2013, I was promoted to Detective Sergeant and was responsible for our Four District, 
Criminal Investigative Bureau until July of 2014, where I was transferred to Homicide and 
Missing Persons, as the Unit Commander. 
In 2019, I was promoted to Inspector and transferred to the Serious and Organized Crime 
Bureau where I oversaw all Major Projects and all Traditional Organized Crime files. 
In 2021, I was transferred to One District and was District Commander unit my promotion to 
Superintendent. I worked in Community Services until my Current Posting in Investigative 
Services, where I oversee all Major Crime investigations.   

I am the current Chair of the Ontario Homicide Investigators Association (OACP) and sit on 
the Board of Directors for Victim Services of York Region.   
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Richard Ruiz 

美國洛杉磯郡警察局偵緝處指揮官 

簡歷 

Richard Ruiz 於洛杉磯縣警長局 (LASD) 服務超過 35 年。他曾任該局「特別受害者處」(Special 

Victims Bureau, SVB) 的隊長 (Captain)，負責偵辦兒童身心虐待以及成人重大性侵害等案件。

Ruiz 指揮官在「兒童網路犯罪」(ICAC) 的偵辦領域具備深厚的專業知識，並對透過社群網站進行

兒童網路販運的增長趨勢有深入洞察。他曾是聯邦「兒童網路犯罪特別行動小組」(ICAC Task Force) 

的成員，並由聯邦調查局任命，同時具備美國聯邦法警 (United States Marshal) 身份。 

Ruiz 指揮官在「特別受害者處」的資歷完整，曾歷任專責偵辦兒童虐待案的偵查員、警佐與警官，

一路晉升。他亦曾調任至局內的凶殺偵查處，偵辦各類凶殺案，包括兒童凶殺案。作為「洛杉磯地

區人口販運特別行動小組」的單位指揮官，他在兒虐刑事調查、兒童販運的動態與其複雜性方面，

是公認的權威專家。他曾受邀至世界各地，與各國執法機構分享美國在人口販運的預防、執法與宣

導教育等面向上的挑戰與成功經驗。 

Ruiz 指揮官同時也是洛杉磯縣多個受害者權益倡導及兒童保護中心的董事會成員。他並擔任洛杉

磯縣「兒童虐待暨疏忽跨機構委員會」(ICAN) 執行委員會的共同主席，同時也是 ICAN 「兒童死亡

審查小組」的成員，該小組由兒童福利系統中各領域的專業人士所組成。 

Ruiz 指揮官擁有刑事司法學士及公共行政碩士學位。他經常以加州「執法人員標準與訓練 (POST)」

認證講師身份，為執法單位同仁及警校學員授課，並在加州各地向不同團體發表演說。他對教學抱

有極大熱忱，熱衷於在警長局開設的分析式偵訊課程中，向新進的刑事警官傳授偵訊嫌疑人的技巧

與方法。 
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Richard Ruiz 

Commander, Detective Division, Los Angeles County Sheriff's Department (LASD), 

USA 

PROFILE 

Richard Ruiz has been with the Los Angeles County Sheriff’s Department (LASD) for more 
than 35 years. He had been assigned as the Captain to the Department’s Special Victims 
Bureau (SVB), which is tasked with investigating both physical and sexual abuse of children 
and adult felonious sexual assaults.  Commander Ruiz has extensive knowledge and 
expertise in the investigation of Internet Crimes Against Children (ICAC) and the growing 
trend of using social networking sites to facilitate the trafficking of children through the 
Internet.  He has been a member of a Federal Internet Crimes Against Children (ICAC) Task 
Force and is cross-designated as a United States Marshal through the Federal Bureau of 
Investigation (FBI).  

Commander Ruiz has worked as a child abuse Detective, Sergeant, Lieutenant, and Captain 
within the Special Victims Bureau over the years.  He has also been assigned to the 
Department’s Homicide Bureau and investigated homicide cases, including child 
homicides.  Commander Ruiz is a recognized expert in the criminal investigation of child 
abuse, as well as the dynamics and intricacies of child trafficking as the Unit Commander for 
the Los Angeles Regional Human Trafficking Task Force. He has traveled to various parts of 
the world to educate law enforcement agencies in other countries the challenges and 
positive outcomes faced by law enforcement in the prevention, enforcement, and education 
of Human Trafficking in the United States. 

Commander Ruiz is a board member of various victim advocate and child advocacy centers 
in Los Angeles County, as well as Co-Chair of the Los Angeles County Inter-Agency Council 
on Child Abuse and Neglect (ICAN) Operations Committee and a member of the ICAN Child 
Death Review Team, which is comprised of different disciplines of the child welfare system.  
Commander Ruiz holds a bachelor’s degree in Criminal Justice and a master’s degree in 
Public Administration.  He routinely presents to other law enforcement investigators and 
academy recruits as a Peace Officer’s Standards and Training (POST) instructor, as well as 
various groups throughout the state of California. His passion is to teach new investigators 
the art of suspect interviews in the Department’s Analytical Interviewing class. 
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